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§ 6  

Remissvar på Skrivelse om förbättrad snöröjning i 
Stockholm 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att överlämna förvaltningens 

tjänsteutlåtande till kommunstyrelsen som svar på remissen.  

 

Ärendet 
En skrivelse från Karin Wanngård (S) om förbättrad snöröjning i 

Stockholm har remitterats till Spånga-Tensta stadsdelsnämnd. I 

skrivelsen framgår att snöröjningen för fotgängare i Stockholm inte 

fungerat denna vinter och att kommunstyrelsen behöver vidta åtgärder 

därefter. Fem förändringar kopplat till vinterväghållningen i staden 

föreslås att kommunstyrelsen ska besluta om.  

Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning ställer sig positiv till att 

vinterväghållning sker likvärdigt för alla medborgare ur ett 

jämställdshetsperspektiv.  

Förvaltningen har inte möjlighet att etablera verksamhet i egen regi. 

Stadsdelsförvaltningen anser att gatumark samt intilliggande trottoar 

ska driftas centralt ifrån av Trafikkontoret för att säkerställa att 

likvärdig vinterväghållning sker inom alla stadsdelsområden.   

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 15 mars 2019. 

Dnr 1.5.3-118/2019 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

Särskilt uttalande 
Rashid Mohammed m.fl. (V) lade fram ett särskilt uttalande. 

 
”Särskilt uttalande 

Framkomlighet och tillgänglighet i stadsrummet ska vara högt 

prioriterat, oavsett årstid eller väder. Vänsterpartiet har sedan tidigare 

efterfrågat en stadsövergripande utredning där snöröjningens och 

halkbekämpningens organisation utreds förutsättningslöst för att 

komma till rätta med den bristande kvaliteten. Utredningen bör 

inkludera en undersökning av möjligheten att verksamheten återtas till 

kommunal regi. Vi tycker att även halkbekämpning och snöröjning på 

parkvägar och i trappor som är stadsdelsnämndernas ansvar ska 

inkluderas i utredningen”.   

 


